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Welkom en opening 
 

- Vaststellen agenda: geen toevoegingen op de agenda 
- Vaststellen notulen 10-01-2024: per abuis bij aanwezigen Peter van de Vondervoort vermeld 

i.p.v. Alphons Siemerink. Typefout aan einde van notulen DVR i.p.v. DCR. Deze zijn aangepast.  
 

- Vraag vanuit Miriam of de notulen nog niet op de website van DCR staan. Karolien geeft aan 
dat ze deze heeft doorgestuurd, samen met de 0-meting. Ze gaat daar nog achteraan.  
->Actie Karolien 
 

Hoe gaat het? – monitoring veiligheid en leefbaarheid 
 

- Nieuwsbrief COA 
De nieuwsbrief is positief ontvangen. Duidelijk beeld gekregen over hoe bepaalde zaken 
werken, b.v. de fietsen/uitgave fietssleutels.  
De prikactie werd ook gewaardeerd. Jacco zou een gezamenlijke prikactie ook mooi vinden 
als een gemeenschappelijke initiatief. B.v. met scholieren of andere gebruikers van dezelfde 
route.  
> Het Natuurbad heeft een opruimactie op 16 maart a.s. Met daarna een lekker kopje soep. 

De agenda van het zwembad, met o.a. deze actie, wordt doorgestuurd naar Ellen.  
 
Omdat er nog niet veel aanmeldingen zijn voor de nieuwsbrief, is het voorstel om de 
nieuwsbrief van januari eenmalig af te laten drukken en per post te laten verspreiden in de 
omgeving om meer interesse te wekken.  
De gemeente beschikt over een adressenlijst van Rekken en kan deze nieuwsbrief laten 
afdrukken en laten verspreiden. ->actie Karolien 
 
In de volgende nieuwsbrief graag het onderwerp fietsverlichting weer aankaarten. Dat het 
COA druk bezig is met het zoeken naar verschillende oplossingen (b.v. contact met de 
wijkagent wat samen gedaan kan worden/’bekeuringen’). Ook daarin aangeven wat het COA 
wel en niet kan/mag doen. Duidelijkheid creëren bij de omwonenden.  

 
- Omwonenden 

Miriam heeft een aantal klachten van omwonenden verzameld. De afgehandelde klachten 
zijn verder niet benoemd.  
Er is 1 klacht (slingerende jongeren op de fiets) waar, volgens de degene die de klacht heeft 
ingediend, geen reactie vanuit het COA op is geweest. Miriam geeft de klacht door aan Ellen, 
zodat zij het verder uit kan zoeken. De meeste klachten gaan over de fietsverlichting en het 
lopen langs de weg in het donker. COA geeft aan dat het een issue blijft, maar er bovenop zit.  
 



Het COA heeft ook met de gemeente Haaksbergen hierover gesproken. En de gemeentes 
Haaksbergen en Berkelland hebben hier ook samen over gesproken. Er is een alternatieve 
route, maar deze is wel erg om. Er is begrip voor dat de jongeren daarvoor niet zullen kiezen.  
Grote, ingrijpende ‘oplossingen’ zoals straatverlichting of creëren van een 
fietspad/verbreding weg is (nog) niet aan de orde. Dat is ook niet zo snel en eenvoudig 
geregeld.  
 
De 2e melding, wat Miriam wilde vermelden, is de onrust die geweest is in de buurtbus i.v.m. 
jongere die zonder te betalen met de buurtbus mee wilde. Het COA heeft daar via via ook 
een melding van gehad. Er is contact geweest tussen het COA en de buurtbus hierover.  
De jongeren krijgen sowieso allemaal eerst een OV-training voordat ze een OV-chipkaart 
krijgen. Er gaat nu ook duidelijk bij vermeld worden dat ze zonder deze training geen gebruik 
mogen maken van de buurtbus.  

 
Bijzonderheden indicatorenbestand 
 

- Samenstelling AMV 
Er is momenteel 1 jongere op locatie die 18 jaar is bevonden. De reden dat hij nog op locatie 
is, is omdat het COA wacht op de officiële bevestiging dat hij wel minderjarig is. De papieren 
zijn er al, deze heeft het COA ook al gezien, maar de IND moet dat goedkeuren en dat kan 
weken duren. Jongere heeft er geen baat bij eerst uitgeplaatst te worden naar een AZC en 
dan weer terug naar een AMV-locatie. 
De omstandigheden in andere Europese landen zijn dusdanig minder van kwaliteit voor 
minderjarigen, dat ze daarom aangeven meerderjarig te zijn. In Italië kom je als minderjarige 
bijvoorbeeld in detentie en als meerderjarig mag je doorreizen. Wanneer ze in Nederland 
aankomen, geven ze aan minderjarig te zijn. Als een jongere in een andere land is 
geregistreerd, kan de IND dit zien. Zij controleren de informatie en nemen dit in eerste 
instantie aan voor waarheid. Het is aan de jongere om het tegendeel te bewijzen. Wanneer er 
papieren zijn die dat bewijzen, loopt dat ook via de IND.  

 
- Aantal klachten COA 

De klachten die het COA ontvangt gaan voornamelijk over de fietsverlichting en het lopen 
langs de weg in het donker. Het COA merkt dat de toon van de klachten wat harder wordt en 
begrijpt de frustratie ook. Door het stuk in de nieuwsbrief hoopt het COA ook mensen ervan 
bewust te maken dat ze er druk mee bezig zijn. Er is 1 klacht geweest over zwerfvuil.  
En COA heeft ook via-via de melding gehad over de onrust in de buurtbus.  

 
- Goede bereikbaarheid 

In de nieuwsbrief is aangegeven hoe het COA het beste te bereiken is. De meeste meldingen 
komen binnen via Whatsapp berichten. Miriam geeft aan de afgelopen tijd niks meer gehoord 
te hebben over dat het COA niet bereikbaar is.  

 
- Activiteiten 

De zwemlessen zijn gestart.  
Voor andere activiteiten is er een beperkt budget aanwezig. Er is wel mogelijkheid om 
gebruik te maken van subsidies. Zo wordt er gekeken naar het voetbalveld van het COA. De 
ondergrond is te hard en te gevaarlijk om er goed gebruik van te maken. Tevens wordt er 
gekeken naar een container met fitnessapparaten.  
De activiteitencommissie heeft een jaarplanning gemaakt met diverse activiteiten.  

 
 
 



- Afspraken lokale/regionale verenigingen  
Het contact met het Natuurbad is gelegd, de afspraak zal in maart zijn.  
Voor de voetbal heeft het COA nu 1 contactpersoon die alles uitzet voor de jongeren. B.v. 
wanneer een jongere zich individueel wil aanmelden bij een voetbalclub.  
In het plan is nu opgenomen om toch af en toe gebruik te maken van een veld of zaal tegen 
betaling, zodat de jongeren toch regelmatig kunnen voetballen.  
De gesprekken met de voetbalvereniging in Rekken lopen om eventueel in het voorjaar 
gebruik te maken van een veld tegen betaling.  

 
- Vrijwilligers 

Op dit moment heeft het COA nog geen vaste vrijwilligers. Er is in de nieuwsbrief wel 
aangegeven dat men zich alvast kan aanmelden wanneer er interesse is om als vrijwilliger aan 
de slag te gaan. Vooral wanneer er affiniteit is met sport en/of muziek.  

 
- Inzet GGD - Gemeente Berkelland 

Het college heeft positief besloten op het voorstel om de jongeren het preventieve aanbod 
van GGnet interculturalisatie aan te bieden. Er is ruimte voor 3 groepen. Daarnaast maken zij 
een aantal behandeltrajecten mogelijk voor jongeren die dit nodig blijken te hebben.  

 
- School (ISK) 

Het grotendeel van de jongeren gaat nog steeds enthousiast naar school.  
Er is een evaluatie geweest met het ISK. Er is nog verbetering nodig, maar er zijn ook al 
stappen gemaakt. Er zijn 2 mensen aangesteld met ISK ervaring die structuur aanbrengen.  
Er zijn jongeren die al verder zijn in hun ontwikkeling en meer uitdaging nodig hebben. Daar 
wordt naar gekeken. Ook is er gesproken over stage mogelijkheden, maar dat is voor een 
later moment.  

 
Beheerplan 
 

Risico’s niveau 1 
➢ Jacco is in sept/okt bij een aantal winkels in Eibergen langsgegaan. Jacco heeft aangegeven bij 

de winkeliersvereniging Eibergen, dat als er een bijeenkomst is, hij de uitnodiging graag 
ontvangt. Tot op heden is er nog geen uitnodiging geweest.  
Het COA zal de nieuwsbrief van januari ook doorsturen naar de winkeliersvereniging 
Eibergen. Dan kunnen zij dat verspreiden onder de leden.  
Ton zal bij de winkeliers, die hij kent, nog gaan vragen of er bijzonderheden zijn.  
De afspraak bij overlast is dat de politie eerst gebeld wordt. Mocht de politie niet tijdig 
kunnen komen, dan kan het COA gebeld worden. Als de capaciteit/tijd er is, dan kan COA 
daarheen gaan.  

➢ Contact tussen Natuurbad en COA loopt. De afspraak zal gemaakt worden voor in maart.  
➢ De fietsverlichting heeft nog steeds volle aandacht van het COA.  
➢ De taken en verantwoordelijkheden (buiten de locatie) moeten nog op papier gezet        

worden. Wie komt wanneer in actie. Karolien is hier nog mee bezig. Bij het volgende overleg 
zal dit document klaar zijn. Wanneer het klaar en akkoord is, kan het COA dit ook in de 
nieuwsbrief verwerken.   

 
Wat vinden we van de nieuwe structuur van het overleg?  

- De aanwezigen vonden dit een prettige manier van zaken bespreken aan de hand van het 
bestand met indicatoren en de wijze van terugrapportage vanuit het beheerplan. Samen 
overleggen en kijken of we tot een mooie oplossing kunnen komen voor een probleem. Ton 
geeft aan dat het COA misschien ook eens anders moet kijken naar het probleem om zo tot 
een oplossing te komen.  


